
BOSNA I HERCEGOVINA 
Federacija Bosne i Hercegovine 

GRAD SARAJEVO 
GRADSKO VIJEĆE 

BOSNIA AND HERZEGOVINA 
Federation of Bosnia and Herzegovina 

CITY OF SARAJEVO 
CITY COUNCIL 

ZAPISNIK 
O RAD U DR UGE SJEDNICE 

GRADSKOG VIJE ĆA GRADA SARAJEVA 
ODRŽANE 29.03.2017. GODINE 

Sarajevo, mart 2017. godine 

Ul. Hamdije Kreševljakovi ća 3, 71000 Sarajevo, BOSNA I HERCEGOVINA 
Tel. ++387 33 216 659; Fax: ++387 33 205 874; 

http://gradskovijece.sarajevo.ba  

EYOF 2019 
Sarajevo & East Sarajevo 



ZAPISNIK O RADU DRUGE SJEDNICE 
GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 29.03.2017. GODINE 

Broj: 01- 02-587/17 
Datum: 29.03.2017. godine 

Sjednica je počela s radom u 10.00 sati. 
Sjednicom je predsjedavao  Igor dr. Gavrić , 
sljedeći gradski vijećnici: 

predsjedavajući Gradskog vijeća. Prisutni su bili 

1. Mr. Hazim Bahtanovi ć  15. Almedin Miladin 

2. Bajro Biber 16. Snežana Omukić  
3. Mr. Vedad Deljkovi ć  17. Mr. Enes Peštek 

4. Vedran Dodik 18. Mr. Srđan Simonovi ć  
5. Mr. Tea Dreković  19. Srđan Srdić  
6. Samir Fazlić  20. Mr. Sead Srna 

7. Sanela Fijuljanin 21. Dado Stojni ć  
8. Edina Gabela 22. Barbara Stroil Peleš 

9. Igor dr. Gavrić  23. Nihad Uk 

10. Reuf Hafizovi ć  24. Lana Velić  
11. Mr. Vibor Handžić , 25. Toni Vukadin 

12. Mira Jurić  26. Adnan Talić  

13. Prof. dr. Velija Katica 

14. Miro Lazović  

Odsutni: Nuko Grebovi ć , Mr. Miroslav Živanovi ć  (najavljeni izostanci) 

Pored gradskih vije ćnika sjednici su prisustvovali: 
1. Mr. Abdulah Skaka, Gradonačelnik, 
2. Ivica Šarić, zamjenik Gradona čelnika 
3. Milan Trivić , zamjenik Gradonačelnika 
4. Safet Krajišnik, Sekretar Gradskog vije ća, 
5. Jasmina Karović , pravobranilac Grada Sarajeva, 
6. Elvir Hadžiahmetovi ć, sekretar Gradske uprave, 
7. Firdevsa Bračković , pomoćnik Gradonačelnika za lokalno poslovanje i razvoj grada, 
8. Dragana Solakovi ć, pomoćnik Gradonačelnika za lokalnu samoupravu, 
9. Nedreta Komarica, pomoćnik Gradonačelnika za urbano planiranje i stambene poslove, 
10.Amela Kolovrat, pomoćnik Gradonačelnika za finansije, 
11.Hamdo Kari ć, pomoćnik Gradonačelnika za komunalne poslove, 
12.Amina Deljković , pomoćnik Gradonačelnika za obrazovanje, kulturu i sport 



13. Č lanovi Komisije za Satatut i akte koji nisu gradski vije ćnici (prema evidenciji u Službi Gradskog 
vijeća) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić  je pozdravio prisutne gradske vije ćnike i goste te 
otvorio  Drugu sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva konstatacijom da sjednici prisustvuje 25 
gradskih vijećnika, da su izostanak najavili gradski vije ćnik Nuko Grebović  i gradski vijećnik 
Miroslav Živanović , a da je kašnjenje najavio gradski vije ćnik Toni Vukadin. 
Zatim je konstatirao da sjednica Gradskog vije ća ima kvorum za punovažan rad i odlu č ivanje. 
*** 
Poslije izjašnjavanja gradskih vijećnika, Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor Gavrić  je 
konstatirao da je Gradsko vijeće, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova «za», bez glasova 
«protiv» i bez «suzdržanih» glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo Zapisnik o radu Prve 
sjednice Gradskog vije ća Grada Sarajeva održane 13. 03. 2017. godine. 
*** 
Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor Gavri ć  je zatim najavio utvrđivanje dnevnog reda sjednice i 
dao uvodne napomene sljede ćeg sadržaja. 
U skladu s članom 121. Poslovnika Gradskog vije ća Grada Sarajeva predloženi su za razmatranje po 
skraćenom postupku sljedeći akti: 
1. Prijedlog Odluke o razrješenju članova radnih tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva 
2. Prijedlog Odluke o izboru članova radnih tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva 
3. Prijedlog Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Lijeva obala Miljacke  - 

Bistrik" s Prijedlogom Odluke o provođenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Lijeva obala 
Miljacke  -  Bistrik" (skraćeni postupak) 

4. Prijedlog Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Hrid" s Prijedlogom Odluke 
o provođenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „ Hrid" (skraćeni postupak) 

5. Prijedlog Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Mahmutovac" s 
Prijedlogom Odluke o provođenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Mahmutovac" 
(skraćeni postupak) 

6. Prijedlog Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Jar čedoli" s Prijedlogom 
Odluke o provođenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Jar čedoli" (skraćeni postupak) 

U međuvremenu, na sjednici Komisije za Statut i akte, Gradona čelnik je povukao svoj prijedlog, te se 
iz predloženog dnevnog reda izostavlja ta čka 7. Prijedlog Odluke o organizaciji i djelokrugu organa 
uprave i upravne organizacije Grada Sarajeva. 
Gradonačelnik Abdulah Skaka je obrazložio povlačenje ovog prijedloga. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić  je zatim upoznao Gradske vije ćnike da je 
Gradonačelnik predložio da se u prijedlog dnevnog reda uvrsti na razmatranje po hitnom postupku u 
formi prijedloga i Odluka o stavljanju van snage Odluke o davanju saglasnosti za zaklju čenje 
ugovora o poklonu donirane opreme između Grada Sarajeva i Op ćine Olovo, za koju je materijal 
gradskim vijećnicima dostavljen pred po četak sjednice i koja bi se, ukoliko to gradski vije ćnici 
prihvate, mogla razmatrati pod brojem 7. predloženog dnevnog reda. 
Gradonačelnik Abdulah Skaka je, obrazložio razloge  za razmatranje predloženog akta po  hitnom 
postupku.  
Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor Gavrić  je zatim podsjetio gradske vije ćnike da je 
8. Odluka o davanju saglasnosti na Statut javnog preduze ća za upravljanje, zaštitu i održavanje 

objekata grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa grada 
Sarajeva (JP "Sarajevo" d.o.o.) 

također, predložena za razmatranje po skra ćenom postupku u formi prijedloga. 
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*** 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor  Gavrić ,  je  konstatirao  da je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva,  bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova "za", bez glasova 
"protiv" i bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog  da se Odluka o 
razrješenju članova radnih tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva razmatra  u  formi prijedloga po 
skraćenom postupku.   
*** 
Poslije izjašnjavanja,   Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić ,  je konstatirao  da  je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva,  bez rasprave,  jednoglasno,  izjasnivši se sa 25 glasova "za", bez glasova 
"protiv" i bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog da  se  Odluka  o 
izboru članova radnih tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva razmatra u formi prijedloga po 
skraćenom postupku.   
*** 

Poslije izjašnjavanja,   Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor Gavrić ,  je konstatirao  da  je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva,  bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa  25  glasova "za", bez glasova 
"protiv" i bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog da  se  Odluka  o 
usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana  „Lijeva  obala Miljacke  -  Bistrik"  s Odlukom  o 
provođenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Lijeva obala Miljacke  -  Bistrik"  (skraćeni 
postupak) razmatra u formi prijedloga po skra ćenom postupku.   
*** 

Poslije izjašnjavanja,   Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić,  je konstatirao da je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva,  bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova "za", bez glasova 
"protiv"  i  bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog  da se  Odluka  o 
usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Hrid" s Odlukom o provo đenju Izmjena  i  dopuna 
Regulacionog plana „Hrid" (skra ćeni postupak) razmatra u formi prijedloga po skra ćenom postupku.   
*** 
Poslije  izjašnjavanja,   Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor Gavrić ,  je konstatirao da je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva,  bez rasprave,  jednoglasno,  izjasnivši se sa 25 glasova "za", bez glasova 
"protiv" i bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog da  se Odluka o 
usvajanju Izmjena i  dopuna  Regulacionog plana „Mahmutovac" s Odlukom o provo đenju Izmjena  i 
dopuna Regulacionog plana „Mahmutovac" (skraćeni postupak) razmatra  u  formi prijedloga po   
skraćenom  postupku.   
*** 

Poslije izjašnjavanja,   Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić,  je  konstatirao da je Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva,  bez  rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova "za", bez glasova 
"protiv" i bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog  da se Odluka o 
usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Jar čedoli" s Odlukom o provođenju Izmjena  i 
dopuna Regulacionog plana „Jar čedoli" (skraćeni postupak) razmatra u formi prijedloga po 
skraćenom postupku.   
*** 

Poslije izjašnjavanja,   Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić,  je konstatirao  da  je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva,  bez rasprave,  jednoglasno,  izjasnivši se sa 25 glasova "za", bez glasova 
"protiv" i bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog da  se Odluka o 
usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Jar čedoli" s Odlukom o provođenju Izmjena i 
dopuna Regulacionog plana „Jar čedoli" (skraćeni postupak) razmatra u formi prijedloga po 
skraćenom postupku.   
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*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Igor Gavri ć , je konstatirao da je Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova "za", bez glasova 
"protiv" i bez "suzdržanih glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog da se Odluka o 
davanju saglasnosti na Statut Javnog preduze ća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada 
Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva "Sarajevo", 
društvo sa ograni čenom odgovornošću (JP "Sarajevo" d.o.o.) razmatra u formi prijedloga po  
skraćenom postupku.  

** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vije ća Igor Gavri ć ,  je konstatirao da je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova "za", bez glasova 
"protiv" i bez "suzdržanih glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog  da se Odluka o 
stavljanju van snage Odluke o davanju saglasnosti za zaklju čenje ugovora o poklonu donirane 
opreme između Grada Sarajeva i Op ć ine Olovo razmatra po hitnom postupku u formi prijedloga. 

Na poziv  Predsjedavaju ćeg Gradskog vije ća Igora Gavri ća, Gradsko vijeće Grada Sarajeva  je 
jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova 
prisutnih gradskih vije ćnika usvojilo dneveni red Druge sjednice Gradskog vije ća: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju č lanova radnih tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva 
2. Prijedlog Odluke o izboru članova radnih tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva 
3. Prijedlog Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Lijeva obala 

Miljacke - Bistrik" s Prijedlogom Odluke o provo đenju Izmjena i dopuna Regulacionog 
plana „Lijeva obala Miljacke - Bistrik" (skra ćeni postupak) 

4. Prijedlog Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Hrid" s Prijedlogom 
Odluke o provođenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „ Hrid" (skra ćeni postupak) 

5. Prijedlog Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Mahmutovac" s 
Prijedlogom Odluke o provođenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Mahmutovac" 
(skra ćeni postupak) 

6. Prijedlog Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Jar čedoli" s 
Prijedlogom Odluke o provo đenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Jar čedoli" 
(skraćeni postupak) 

7. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o davanju saglasnosti za zalju čenje 
ugovora o poklonu donirane opreme između Grada Sarajeva i Op ć ine Olovo 

8. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut javnog preduze ća za upravljanje, zaštitu i 
održavanje objekata grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog 
interesa grada Sarajeva (JP "Sarajevo" d.o.o.) 
9. Vijećnička pitanja i inicijative 

*** 
Na poziv  Predsjedavaju ćeg Gradskog vije ća Igora Gavri ća, Gradsko vijeće Grada Sarajeva  je 
jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova 
prisutnih gradskih vije ćnika usvojilo  prijedlog da se o aktima predloženim pod ta čkama 1. i 2. 
dnevnog reda koje se odnose na razrješenje, odnosno na izbor č lanova radnih tijela Gradskog vije ća, 
vodi jedinstvena rasprava, a odlu čuje pojedinačno.   
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Ad 1. i 2. ) 
Prijedlog Odluke o razrješenju članova radnih tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva 
Prijedlog Odluke o izboru članova radnih tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ć i Gradskog vije ća Igor Gavrić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je predlaga č  odluke Komisija za izbor  i  imenovanja,  te da je  Komisija za Statut  i  akte 
podržala formu predloženog akta. 
*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor Gavrić   je konstatirao da je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva,  bez rasprave,  jednoglasno,  sa 25 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez 
"suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku o razrješenju č lanova radnih 
tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva  kako je predložena.  
** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor Gavrić   je konstatirao da je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno,  sa 25 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez 
"suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvo'ilo  Odluku o izboru članova radnih tijela 
Gradskog vijeća Grada Sarajeva  kako je predložena.  

*** 

Na poziv  Predsjedavaju ćeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva  je 
jednoglasno,  izjasnivši se sa 25 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova 
prisutnih gradskih vije ćnika usvojilo  prijedlog  da se o aktima predloženim pod ta čkama 3, 4. 5. i 6. 
dnevnog reda koje se odnose na usvajanje izmjena i dopuna regulacionih planova kroz č ije obuhvate 
prolazi trasa „Trebevi ćke žičare", vodi jedinstvena rasprava, a odlu čuje pojedinačno.   

Ad 3, 4, 5. i 6. 
Prijedlog Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Lijeva obala Miljacke  - 
Bistrik" s Prijedlogom Odluke o provo đenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Lijeva 
obala Miljacke  -  Bistrik" (skra ćeni postupak) 

Prijedlog Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Hrid" s Prijedlogom 
Odluke o provođenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „ Hrid" (skra ćeni postupak) 

Prijedlog Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Mahmutovac" s 
Prijedlogom Odluke o provo đenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Mahmutovac" 
(skraćeni postupak) 

Prijedlog Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Jar čedoli" s Prijedlogom 
Odluke o provođenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Jarčedoli" (skra ćeni postupak) 

U uvodnim napomenama  Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je predlaga č  odluka Gradonačelnik, da je Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog 
zemljišta  podržao predložene akte, te da je  Komisija za Statut  i  akte podržala formu predloženih 
akata a da je gradskim vije ćnicima dostavljen i Zapisnik sa Javne tribine o izmjenama i dopunama 
regulacionih planova koji se odnose na trasu Trebevi ćke ži čare. 
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*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vije ća Igor Gavrić   je konstatirao da je Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, sa 25 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez 
"suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku o usvajanju Izmjena i dopuna 
Regulacionog plana „Lijeva obala Miljacke - Bistrik" s Odlukom o provo đenju Izmjena i 
dopuna Regulacionog plana „Lijeva obala Miljacke - Bistrik" kako je predložena.  
*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vije ća Igor Gavrić   je konstatirao da je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, sa 25 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez 
"suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku o usvajanju Izmjena i dopuna 
Regulacionog plana „Hrid" s Odlukom o provo đenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana 
„Hrid" kako je predložena.  
*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Igor Gavri ć   je konstatirao da je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, sa 25 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez 
"suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvoiilo  Odluku o usvajanju Izmjena i dopuna 
Regulacionog plana „Mahmutovac" s Odlukom o provo đenju Izmjena i dopuna Regulacionog 
plana „Mahmutovac" kako je predložena.  
*** 
Poslije iziašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor Gavrić  je konstatirao da je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, sa 25 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez 
"suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku o usvajanju Izmjena i dopuna 
Regulacionog plana „Jarčedoli" s Odlukom o provođenju Izmjena i dopuna Regulacionog 
plana „Jarčedoli" kako je predložena.  
*** 

Zatim se Gradonačelnik Abdulah Skaka obratio gradskim vije ćnicima u povodu upravo usvojenih 
izmjena i dopuna regulacionih planova za obuhvate kroz koje prolazi trasa Trebevi ćke ži čare. 
*** 

Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća je konstatirao da se radu sjednice pridružio i gradski vije ćnik 
Toni Vukadin. 

Ad 7) 
Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o davanju saglasnosti za zaklju čenje ugovora o 
poklonu donirane opreme između Grada Sarajeva i Opć ine Olovo 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor Gavrić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je predlaga č  odluke Gradonačelnik i da se odluka razmatra po hitnom postupku.  
*** 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor Gavri ć   ie konstatirao da je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, sa 26 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez 
"suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku o stavljanju van snage Odluke 
o davanju saglasnosti za zaklju čenje ugovora o poklonu donirane opreme izme đu Grada 
Sarajeva i Opć ine Olovo  kako je predložena.  

U raspravi je sudjelovao gradski vije ćnik Vibor Handži ć , dodatna obrazloženja i odre đeni prijedlog 
za zaključ ivanje dao je Gradona čelnik Abdulah Skaka, a dalje sugestije vezane za sadržaj 
prijedloga, uputio je gradski vijećnik Samir Fazli ć . 
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Poslije rasprave i sažetka Predsjedavaju ćeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vije će 
Grada Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 26 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez 
"suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo je sljede ć i zaključak: 

Obavezuje se Gradona čelnik da, u što skorijem vremenu, izmjesti doniranu opremu 
koja je bila namijenjena za obnovu „Trebevićke žičare" iz baze EUFOR-a u Butmiru, 
na način da se izbjegnu bilo kakve, eventualno štetne, posljedice za Grad Sarajevo, u 
dogovoru sa donatorom i da o tome izvijesti Gradsko vije će. 

Ad 8) 
Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut javnog preduze ća za upravljanje, zaštitu i 
održavanje objekata grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog 
interesa grada Sarajeva (JP "Sarajevo" d.o.o.) 

U uvodnim napomenama Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor Gavrić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je predlagač  odluke Gradonačelnik, da su materijal razmatrala radna tijela i to 
Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte,  da je Predlaga č  prihvatio odre đene prijedloge 
nadležnih radnih tijela, te da su rješenja iz prihva ćenih prijedloga, postala sastavni dio materijala koji 
se razmatra. 

U raspravi je gradski vijećnik Nihad Uk, u ime Kluba gradskih vije ćnika „Naše stranke", ponovio 
prijedloge za poboljšanje teksta Statuta JP „Sarajevo", d.o.o. iznesene na sjednicama nadležnih 
radnih tijela Gradskog vije ća koji su i prihvaćeni, a Gradonačelnik Abdulah Skaka, pa u ime 
Predlagača i savjetnica Gradona čelnika Maja Hadžihalilovi ć  su potvrdili da su prijedlozi Kluba 
gradskih vijećnika Naše stranke prihva ćeni, a rješenja iz prihva ćenih prijedloga postala sastavni dio 
Statuta JP „Sarajevo", d.o.o. na koji se predlaže davanje saglasnosti Gradskog vije ća. 
Raspravu je nastavio gradski vijećnik Samir Fazlić , te je obrazložio i predložio Gradskom vije ću da 
usvoji konkretne zaklju čke. 
Uslijedila je rasprava o iznesenom prijedlogu u kojoj je Gradonačelnik Abdulah Skaka, u ime 
Skupštine i buduće Uprave JP „Sarajevo", d.o.o, Drihvatio realizaciju predloženih zaklju čaka, uz 
dodatno obrazloženje i prijedlog za redefiniciju predloženih rokova za realizaciju predloženih 
zaključaka. 
Raspravu su nastavili gradski vijećnik Vibor Handži ć, gradski vijećnik Samir Fazlić, uz dodatna 
obrazloženja Gradonačelnika Abdulaha Skake s ciljem usaglašavanja konačno prihvaćenog 
prijedloga. 
Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić  ie konstatirao da je Gradonačelnik Abdulah 
Skaka, u ime Skupštine i buduće Uprave JP „Sarajevo", d.o.o, na prijedlog Kluba gradskih vije ćnika 
Naše stranke, u povodu razmatranja Odluke o davanju saglasnosti na Statut javnog preduze ća za 
upravljanje, zaštitu i održavanje objekata grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti 
od javnog interesa grada Sarajeva (JP "Sarajevo" d.o.o.), Drihvatio realizaciju  sljede ćih zaključaka: 
1. Uprava i Skupština JP „Sarajevo", d.o.o. obavezuju se da pripreme narativni financijski plan 

poslovanja za 2017. godinu i isti predo če Gradskom vijeću u roku od tri do šest mjeseci 
najkasnije. 

2. Uprava i Skupština JP „Sarajevo", d.o.o. obavezuju se da do naredne redovne sjednice Gradskog 
vijeća pripreme Pravilnik o unutrašnjoj sistematizaciji radnih mjesta i isti predo če Gradskom 
vijeću u roku od tri do šest mjeseci. 

3. Uprava i Skupština JP „Sarajevo", d.o.o. obavezuju se da prilikom zapošljavanja uposlenika i 
rukovodstva JP „Sarajevo", d.o.o. posebnu pažnju posve ćuju kriteriju stru čnosti, te nacionalnoj i 
rodnoj zastupljenosti. 
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4. Skupština JP „Sarajevo", d.o.o. se obavezuje da kvartalno informira osniva ča o radu i poslovanju. 

Raspravu je nastavio gradski vijećnik Miro Lazović  koji je iznio prijedlog sljede ćeg sadržaja. 

U č lanu 57. je potrebno dodati dva nova stava 2. i 3. : 
„ Radnici se u Poduzeću zapošljavaju putem javnog konkursa ili oglasa kojeg raspisuje direktor 
poduzeća. 
Izuzetno od prethodnog stava, u poduze ću se mogu, bez javnog konkursa ili oglasa zapošljavati 
radnici koji se zapošljavaju iz reda zaposlenika Grada Sarajeva koji obavljaju poslove i zadatke iz 
djelokruga nadležnosti koje se u nadležnost stavljaju poduze ću kao radnici koji se u Poduze ću 
zapošljavaju iz kantonalnih javnih poduze ća Kantona Sarajevo, a s kojim imaju ugovore o radu na 
neodređeno vrijeme." 

Gradonačelnik Abdulah Skaka  je pozvao  predsjednika Skupštine JP „Sarajevo", d.o.o. Sanjina 
Smajlovića  koji se očitovao o iznesenom prijedlogu kao o ne prihvatljivom.  
Uslijedila ie rasprava u kojoj je  gradski vijećnik Miro Lazović  insistirao i dodatno obrazložio 
prijedlog za uvođenje institucije konkursa, odnosno javnog oglasa pri zapošljavanju u javnom 
poduzeću, a  predsjednik Skupštine JP „Sarajevo", d.o.o. Sanjin Smajlovi ć  je dao dodatno 
obrazloženje za predloženo rješenje. 
Raspravu su nastavili  gradski vijećnik Toni Vukadin i gradski vije ćnik Nihad Uk, a predložena 
rješenja je dalje obrazlagao  predsjednik Skupštine JP „Sarajevo", d.o.o. Sanjin Smajlovi ć, a 
zatim i  Gradonačelnik Abdulah Skaka,  te se o pitanju  gradskog vijećnika Samira Fazlića 
očitovao  predsjednik Skupštine JP „Sarajevo", d.o.o. Sanjin Smajlovi ć . 
Dalje je u diskusiji  gradski vijećnik Velija Katica  predložio da se  rok za izradu dokumenata 
navedenih u prva dva zaklju čka čiju realizaciju je Gradonačelnik, u ime Skupštine JP „Sarajevo", 
d.o.o. prihvatio,  produži na šest mjeseci  kako bi bio realan. 

Gradski vijećnik Miro Lazović  je dalje iznosio argumente za svoj prijedlog o potrebi utvrđivanja 
obaveze raspisivanja konkursa, odnosno javnog oglasa za prijem uposlenika u JP „Sarajevo", d.o.o, a 
Gradonačelnik Abdulah Skaka  je obrazlagao rješenje sadržano u prijedlogu. 
Poslije diskusije  gradskog vijećnika Samira Fazlića, Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor 
Gavrić,  je konstatirao da je  Gradonačelnik Abdulah Skaka, u ime Skupštine i buduće Uprave JP 
„Sarajevo", d.o.o, na prijedlog Kluba gradskih vije ćnika Naše stranke, u povodu razmatranja Odluke 
o davanju saglasnosti na Statut javnog preduze ća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata grada 
Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa grada Sarajeva (JP 
"Sarajevo" d.o.o.), prihvatio realizaciju  sljede ćih  zaključaka: 
1. Uprava i Skupština JP „Sarajevo", d.o.o. obavezuju se da pripreme narativni financijski 
plan poslovanja za 2017. godinu i predo če ga Gradskom vije ću u roku najkasnije od šest 
mjeseci. 
2. Uprava i Skupština JP „Sarajevo", d.o.o. obavezuju se da pripreme Pravilnik o unutrašnjoj 
sistematizaciji radnih mjesta i isti predo če Gradskom vije ću najkasnije u roku šest mjeseci. 
3. Uprava i Skupština JP „Sarajevo", d.o.o. obavezuju se da prilikom zapošljavanja uposlenika 
i rukovodstva JP „Sarajevo", d.o.o. posebnu pažnju posve ćuju kriteriju stru čnosti, te 
nacionalnoj i rodnoj zastupljenosti. 
4. Skupština JP „Sarajevo", d.o.o. se obavezuje da kvartalno informira osniva ča o radu i 
poslovanju. 
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Poslije izjašnjenja  gradskog vijećnika Mire Lazovića, Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Igor 
Gavrić,  je konstatirao da gradski vijećnik Miro Lazović   nije odustao od prvog iznesenog prijedloga 
da se u članu 57. Statuta JP „Sarajevo", d.o.o, na koji se predlaže davanje suglasnosti Gradskog 
vijaća, doda novi stav dva koji bi glasio „Radnici se u Poduze ću zapošljavaju putem javnog konkursa 
ili oglasa kojeg raspisuje direktor Poduze ća" 
Zatim je Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor Gavrić , na zahtjev gradskog vijećnika Velije 
Katice, predsjedavajućeg Kluba gradskih vije ćnika SDA najavio pauzu u radu sjednice Gradskog 
vijeća. 
* ** 

Poslije pauze, u diskusiji koja je uslijedila, gradski vijećnik Vedran Dodik je otvorio određeno 
poslovničko pitanje, te je svoje mišljenje, po tom pitanju, dao sekretar Gradskog vije ća Safet 
Krajišnik, a zatim je svoje mišljenje iznio i Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Igor Gavri ć . 
*** 

Poslije rasprave i sažetka Predsjedavaju ćeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vije će 
Grada Sarajeva, izjasnivši se sa osam glasova "za", četiri glasa "protiv"  i  uz 12 "suzdržanih" 
glasova prisutnih gradskih vije ćnika(dva gradska vijećnika nisu glasala), nije usvojilo  prijedlog 
gradskog vijećnika Mire Lazovića. 
* ** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Igor Gavri ć  je konstatirao da je  Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva, većinom glasova, sa 20 glasova "za", jednim glasom "protiv" i uz pet 
"suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku o  davanju saglasnosti na Statut 
javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata  grada Sarajeva i obavljanje 
komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa grada Sarajeva  (JP  "Sarajevo"  d.o.o.)  kako  
je predložena, uz konstataciju da je Gradona čelnik, u ime Skupštine JP „Sarajevo", d.o.o. prihvatio  
realizaciju zaključaka na prijedlog Kluba gradskih viie ćnika Naše stranke.   

Ad 9)  Vijećnička  pitanja i  inicijative 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić  je dao uvodne napomene sljede ćeg sadržaja. 
Gradskim vijećnicima su u materijalu, uz poziv za sjednicu Gradskog vije ća, dostavljena u pismenoj 
formi vijećnička pitanja kako je dogovoreno na prošloj sjednici Gradskog vije ća, te je potrebno 
najprije primiti k znanju, odnosno o čitovati se o tako upu ćenim vijećničkim pitanjima i inicijativama. 

1. Gradska vijećnica Lana Velić  je postavila vijećničko pitanje vezano za organizaciju organa 
uprave u pismenoj formi: 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić  je konstatirao da je Gradsko vije će upoznato s 
postavljenim vijećničkim pitanjem i da će pitanje proslijediti Gradona čelniku. 

2. Gradski vijećnik Almedin Miladin je zatražio da Gradsko vije će podrži njegovu  inicijativu, 
da se dio šetnice uz lijevu obalu Miljacke nazove po hadži hafizu Halidu efendiji 
Hadžimuliću, koja je također dostavljena u pismenoj formi: 

U raspravi o podnesenoj inicijativi sudjelovali su gradski  vijećnik Vibor Handžić  i gradski 
vijećnik Vedran Dodik, a dodatno obrazloženje je dao Almedin Miladin. 
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Poslije rasprave i izjašnjavanja, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić  je konstatirao je da 
je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno izjasnivši se sa 26 glasova "za", bez glasova 
"protiv" i bez "suzdržanih" glasova podržalo podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom 
Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

3. Gradski vijećnik Nihad Uk je u pisanoj formi uputio inicijativu vezanu za predlaganje 
izmjene i dopune Statuta Grada Sarajeva, odnosno Poslovnika Gradskog vije ća. 

Gradski vijećnik Nihad Uk je i usmeno obrazložio pismeno podnesenu inicijativu, te je uslijedila 
rasprava o proceduralnim pitanjima, vezanim za podnesenu inicijativu u kojoj su sudjelovali 
Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić, gradski vijećnik Velija Katica, a mišljenje o 
otvorenom proceduralnom pitanju je uz citiranje odredbi Poslovnika Gradskog vije ća, iznio i sekretar 
Gradskog vijeća Safet Kraj išnik. 

4. Gradska vijećnica Barbara Peleš Stroil je u pisanoj formi uputila inicijativu da se u Budžet 
Grada Sarajeva uvrsti stavka za realizaciju projekata iz oblasti me đunarodne suradnje. 

Gradska vijećnica Barbara Peleš Stroil je i usmeno obrazložila pismeno podnesenu inicijativu, te 
je uslijedila rasprava u kojoj je sudjelovao gradski vijećnik Velija Katica, a zatim i Gradonačelnik 
Abdulah Skaka, te pomoćnik Gradonačelnika za finansije Amela Kolovrat, a zatim ponovo 
gradska vijećnica Barbara Peleš Stroil koja je zatražila da se gradskim vije ćnicima dostavi 
informacija o utrošku finansijskih sredstava za realizaciju aktivnosti me đunarodne suradnje Grada 
Sarajeva o kojim je Gradskom vije ću podnesen izvještaj i koje su tražene u pripremi sjednice 
Gradskog vijeća. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić  je konstatirao da se o čekuje da će Gradonačelnik 
dostaviti traženi finansijski izvještaj Gradskom vije ću. 

5. Gradski vijećnik Vibor Handži ć  je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Traži se od Gradonačelnika da Klubu gradskih vije ćnika Naše stranke dostavi sve provedbene 
akte koje je donio Gradonačelnik, a vezano za Odluku o privremenom upravljanju Vije ćnicom kako 
bi Klub gradskih vije ćnika imao uvid u navedene provedbene akte koje je raniji Gradona čelnik 
donosio. 

6. Gradski vije ćnik Vibor Handžić  je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Gradsko vijeće je obavezno da, kada za to bude vrijeme, organizira tematsku sjednicu vezano za 
Zakon o lokalnoj samoupravi u Kantonu Sarajevo koji se o čekuje, a koji je jedan od najvažnijih 
zakona koji se donosi u Kantonu Sarajevo, posebno za lokalne zajednice i jedinice lokalne 
samouprave. 

7. Gradski vijećnik Samir Fazlić  je postavio vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja. 

Obzirom da je Grad Sarajevo u prethodnoj godini izvršio podjelu stipendija za u čenike srednjih škola 
i da je javni poziv za dodjelu stipendija za ovu školsku godinu bio raspisan u januaru mjesecu, a 
primiče se kraj školske godine, bilo bi dobro da se ubrza proces odlu čivanja i stipendije dodjele. Je li 
moguće proces završitit tako da se stipendije i dodjele do kraja teku će školske godine? 
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8. Gradski vijećnik Samir Fazlić  je uputio  inicijativu  sljedećeg sadržaja. 

U prethodnom sazivu su gradski vijećnici i Odbor za društvene djelatnosti,više puta tražili održavanje 
tematske sjednice Gradskog vije ća Grada Sarajeva vezano za organizaciju EYOF-a 2019. To se nije 
nikad desilo. Raniji Gradonačelnik, pored drugih problema, "vjerovatno nije htio još jedan problem 
na svojim plećima da prihvati". "--- predlažem da, u nekom narednom periodu, pored izvještaja koje 
dobija i Gradsko vijeće i Odbor, da ipak pokušamo da sazovemo i napravimo jednu tematsku 
konferenciju koja bi okupila i ljude koji će na neki nač i biti veza i spona prema Gradu Sarajevu", 
a iz Kantona Sarajevo, Federacije BiH, države i javnih preduze ća kako bi se javnost više upoznala 
sa projektom i kako bi "otvorili pri ču o EY0E-u" jer se vrijeme održavanja ove manifestacije 
primiče. 

O  podnesenim inicijativama i upućenim pitanjima je diskutirao  Gradonačelnik Abdulah Skaka, a 
zatim i pomoćnik Gradonačelnika za obrazovanje, kulturu i sport Amina Deljkovi ć . 

9. Gradski vije ćnik Adnan Talić  je uputio  inicijativu  sljedećeg sadržaja. 

Odlukom Gradskog vije ća o izgradnji, rekonstrukciji i održavanju javnih česmi  i  fontana, javnih 
kupatila, javnih nužnika iz 2007. godine u č lanu 4. alineja f) precizno i jasno navedeno je 
evidentiranje utroška vode i drugih energenata i pla ćanje računa. 
U posljednje dvije godine, KJKP "Vodovod i kanalzacija" permanentno dostavlja ra čune Općini Stari 
Grad Sarajevo pa taj dug, u ovom trenutku fiktivni dug, iznosi, preko 120 000  KM.  Općina Stari 
Grad nije nadležna za plaćanje tih računa. U Zakonu o komunalnim djelatnostima, predvi đeno je da 
održavanje javnih česmi i fontana, javnih kupatila i javnih nužnika, osiguravaju  Grad i  opć ine  u 
njegovom sastavu, te da su dužni sporazumom urediti me đusobne odnose i druga pitanja u cilju 
osiguravanja obavljanja komunalnih djelatnosti. Nažalost, ovakakv sporazum nikada nije potpisan. 
Potrebno je da Gradsko vije će Grada Sarajeva svojim propisom utvrdi sadržaj sporazuma kojim bi 
se uredili međusobni odnosi Grada i op ćina u njegovom sastavu, a u cilju održavanja javnih česmi i 
fontana, javnih kupatila i javnih nužnika kao i na čin plaćanja utroška vode Kantonalnom javnom 
komunalnom preduze ću "Vodovod i kanalizacija" d.o.o. Sarajevo. U prilogu inicijative koja se 
podnosi, u pismenoj formi su kopija Odluke Gradskog vije ća o izgradnji, rekonstrukciji i održavanju 
javnih česmi i fontana, javnih kupatila, javnih nužnika ("Službene novine Kantona Sarajevo", broj 
42/07), prepisku Općne Stari Grad, Op ć inskog pravobranilaštva Stari Grad Sarajevo i Kantonalnog 
javnog komunalnog preduzeća "Vodovod i kanalizacija" d.o.o. Sarajevo. Dostavlja se i informacija 
Općinskog pravobranilaštva Stari Grad Sarajevo o prigovoru Op ćinskom sudu Sarajevo jer se 
postupak vodi na Sudu o izvršenju obavjesti o nenadležnosti Op ćine Stari Grad za plaćanje ovih 
računa, te obavjest da je postupak u proceduri pred nadležnim sudom. O čekuje se  da  se o inicijativi 
raspravlja na sljedećoj sjednici Gradskog vije ća. 

10. Gradski vije ćnik Adnan Talić  je uputio  vijećničko pitanje  sljedećeg sadržaja. 

"Kojih i koliko regulacionih planova, izmjena i dopuna regulacionih planova je pokrenuto u 2016. 
godini na Gradskom vije ću, a da isti još nisu dovršeni od strane Zavoda za planiranje i dostavljeni 
Gradskom vijeću na konačno usvajanje, kao i postoji li eventualna procjena kad bi isti regulacioni 
planovi mogli biti završeni?" Razlog ovakvog pitanje je apsolutno stopiranje gradnje u obuhvatima 
za koje su pokrenute aktivnosti na izradi, odnosno izmjeni regulacionih planova, a isti nisu završeni. 

O  upućenoj inicijativi je diskutirao  Gradonačelnik Abdulah Skaka, a zatim i pomo ćnik 
Gradonačelnika za komunalne poslove Hamdo Kari ć, te gradski vije ćnik Vedran Dodik. 
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Uslijedila je kratka rasprava gradskog vijećnika Vedrana Dodika i Predsjedavaju ćeg Gradskog 
vijeća u smislu vođenja sjednice Gradskog vije ća. 

11. Gradski vijećnik Vedran Dodik  je uputio vijećničko  pitanje,  koje je, između ostalog, 
imalo sljedeći sadržaj. 

Potrebno je da Gradonačelnik utiče na Službu za finansije, da kona čno "otkoči" proces isplate 
grantova političkim partijama i klubovima, budu ći da nema smetnji za realizaciju ovih sredstava. 
Jasno je da se sredstva predvi đena grantom dijele na 30, 60 i 10 posto. Od ukupnih sredstava 
planiranih za ove namjene, 30% se dijeli svakoj stranci jednako, 60% na broj vije ćnika koji su 
obrazovali klubove i 10% prema zastupljenosti manjinskog spola. 
Može se prihvatiti da je donekle bila sporna podjela 60% sredstava namijenjenih za rad klubova 
gradskih vijećnika jer nije bilo jasno koliko je klubova i koji gradski vije ćnik pripada kojem klubu, 
ali raspodjela dijela od 30% se nesporno znala ve ć  06. februara, jer se ve ć  tada znalo koje su politi čke 
stranke zastupljene u Gradskom vije ću. Pitanje je kada će ova sredstva biti upla ćena političkim 
strankama. 

12. Gradski vijećnik Vedran Dodik je uputio  inicijativu  sljedećeg sadržaja. 

Nadležnost Grada Sarajeva je briga o koritu rijeke Miljacke i njenih pritoka. I sve što podrazumijeva 
se pod tim u širem smislu. "Tako i mostovi koji su, opet ću se sjetiti nekadašnje Gradonačelnice, 
zablistali u njenom vaktu kad je vršila iluminaciju, a mi smo sjedili u tom Gradskom vije ću ja i 
gospodin Katica i sje ća se on toga." Najve ći broj turista koji dođe u Sarajevo autobusima do đe na 
područje između Vijećnice i bazena i tu im je prvi "dodir sa asfaltom" u Sarajevu. Tu iza đu, pa onda 
idu u šetnju. I kad idu nazad opet se tu vrate. "I mogu da kažem da su svjedoci jednog rugla šireg 
područja. Znači, oko te Isa begove tekije tamo tog dijela. A konkretan ću biti  pješački most koji 
spaja magistralni put Sarajevo - Višegrad sa Babi ća Baštom je u o čajnom stanju. Nekad je imao i 
rasvjetu, a sad nema. Drvena ograda se raspada." I tako đer, bilo bi dobro da se Grad uklju č i i vezano 
za brigu o započetom arheološkom istraživanju lokaliteta Isa begove tekije koje nije završeno i gdje 
se u otvorenom iskopu skuplja sme će i glodari. 

13. Gradski vijećnik Almedin Miladin  uputio je  inicijativu  sljedećeg sadržaja. 

U Općinskom vijeću Stari Grad je pokrenuta inicijativa za ure đenje šetnice na Darivi i ve ć  su 
pokrenute određene aktivnosti u tom pravcu. U toku je usaglašavanje nadležnih subjekata s ciljem 
izmjena regulacionog plana kojim se regulira prostor Bentbaše. 
Bilo bi dobro da i Grad Sarajevo podrži avu aktivnost. 

14. Gradski vijećnik Almedin Miladin  uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Upućuje se inicijativa Gradona čelniku da svojim autoritetom kod JU „Djeca Sarajeva" pokrene 
obnovu napuštenog obdaništa u ulici Hulusina na Bistriku, budu ć i da na lijevoj obali Miljacke, u tom 
dijelu grada od Skenderije pa dalje na istok, uop će nema javnog obdaništa. 
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O podnesenim inicijativama je diskutirao Gradonačelnik Abdulah Skaka, a dodatno obrazloženje 
je dao gradski vijećnik Almedin Miladin, a zatim i  gradski vijećnik Vedran Dodik  vezano za 
stanje i status bazena na Bentbaši. 

15. Gradska vijećnica Barbara Peleš Stroil  uputila je inicijativu  sljedećeg sadržaja. 

Na vjećničko pitanje postavljeno na sjednici Op ćinskog vijeća Novo Sarajevo vezano za postavljanje 
lifta u objektu Doma zdravlja „Omer Masli ć", odgovoreno je da se odgovornost za realizaciju 
projekta prenosi na Gradsku upravu. Budu ći da projekt nije realiziran i da je prema odre đenim 
informacijama direktor odbio realizaciju projekta, potrebno je da Gradona čelnik poduzme potrebne 
mjere i aktivnosti da se projekt i okon ča. 

16. Gradski vijećnik Toni Vukadin  uputio je  inicijativu sljedećeg sadržaja. 

U maju mjesecu se u Sarajevu održava festival „Osmjeh Sarajeva" koji je, uz Teatarski festival 
MESS, vjerovatno najve ć i pozorišni festival koji je održan u Sarajevu od rata, ako ne i ranije. O 
kvalitetu festivala govori najbolje to što će učesnici biti Kazalište „Kerempuh" iz Zagreba koje je 
najveće satirično pozorište u regiji, te Makedonsko narodno pozorište, Jugoslovensko narodno 
pozorište iz Beograda i druge ugledne ku će. Organizatori su, u dobroj mjeri ve ć  obezbijedili sredstva, 
,,..ali mislim, da bi za Grad Sarajevo dobro bilo da se uklju či u taj festival i isti podrži." 

* * * 
Predsjedavajući Gradskog vije ća Grada Sarajeva Igor Gavrić  je  podsjetio je gradske vije ćnike 
da im je pred po četak sjednice podijeljen Protokol polaganja cvije ća i odavanja počasti za 05.  i  06. 
April. 
* * 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Igor Gavrić  je najavio održavanje Tre će 
sjednice Gradskog vijeća za srijedu 26. 04. 2017. godine. Najavio je i održavanje sjednice Kolegija 
Gradskog vijeća u pripremi ove sjednice za ponedeljak 03.04.2017. godine, te sjednica radnih tijela 
koje bi se trebale održati u sedmici koja po činje 10. aprila. 
Na kraju je podsjetio gradske vije ćnike da su dobili pozive za Sve čanu sjednicu Gradskog vijeća 
Grada Sarajeva. 

Zasjedanje je završeno u 12 sati i 24 minute. 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu Gradskog vije ća koji se čuvaju u 
Službi Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

SEKRETAR GRADS1W(IVIJE ĆA 
Safet  Krajišnik 

izto,, _x7  

1?REDSJEDAVAJU ĆI GRADSK0q,- ĆA 
Ar.  G vrić  
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